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(1) Raptor-TV.cz - Demonstrace 16. září dostávám
spoustu dotazů,...

v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG6
3zTqSEuwl

Demonstrace 16. září

dostávám spoustu dotazů, nejdříve jsem více méně mlčel, ale
poslední přestřelka mezi zastánci a odpůrci, mně to už nedovoluje.

Takže jestli někdo půjde nebo nepůjde je jeho věc,

opravdu to není tak, že vlastenci nemohou zůstat doma.

Ti kdo půjdou by měli vědět postoj organizátora tedy politické strany
PRO a ten je následovný.

1. naše členství v EU PRO podporuje a naopak nepodporuje Czexit

2. vystoupeni z NATO PRO také nepodporuje

3. za "prorusky" smýšlející spoluobčany se PRO stydí a na svých
akcích je nechce a je připraveno spolupracovat s bezpečnostními
složkami na jejich "potírání"

4. Pro považuje SPD za svoji přímou konkurenci, chce ji porazit, ne s
ní spolupracovat

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=3638490999721011&notif_id=1694450113004649&notif_t=public_figure_l0_comment&ref=notif
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5. Pro je ortodoxní pravicová strana, nechce spolupracovat ani s
komunisty, ani s dalšími levičáky.

výše uvedené považuji za fakta, které každý může nebo taky nemusí
zohlednit při svém rozhodování zda se demonstrace v Praze, 16.
září zúčastnit nebo ne, je to na něm.

Nikdo, kdo se seznámí s výše uvedeným, alespoň nebude moc
"brečet", že byl podveden nebo je zklamán, že se to či ono stalo
nebo naopak nestalo.

Žarko Jovanovič

Iva Hanzalová a další

207

39

To se mi líbí

Okomentovat

Sdílet

207 komentářů

Nejrelevantnější
 

 

Napište komentář...
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Jindřich Rajchl

Jsi obyčejný lhář, Žarko. Bohužel jsi proruský, zatímco já
pročeský. V tom je mezi námi rozdíl. Takže popořádku: 1) EU
nepodporujeme. Je to v současné podobě čiré zlo. Pouze
tvrdíme, že Czexit je nerealizovatelný. Nejsi právník ani ekonom
a nemáš ani potuchu o tom, jak by se Czexit realizoval z
hlediska právního a už vůbec netušíš, co by znamenal pro naši
ekonomiku. 2) asi stokrát jsem opakoval, že členství v NATO
nám umožňuje zablokovat vstup do této organizace Ukrajině.
Což je pro nás z bezpečnostního hlediska výrazně důležitější. 3)
za prorusky smýšlející občany se nestydíme - nicméně naše
demonstrace se nekonají na podporu Ruska, nýbrž na podporu
České republiky. Proto tam chceme vlajky české, nikoliv ruské,
ukrajinské, evropské či americké. Jde o naši budoucnost, ne o
tom, komu ve světě fandíme. 4) SPD považuje za konkurenci
nás. Já jsem je pozval, oni mě ne. Nikdy a nikam. Namísto toho,
aby se přidali, tak vyhlásili vlastní trucdemosntraci v Českých
Budějovicích. V sobotu k nám přijde Foldyna. Tak se zkus zeptat
Okamury, kdy někam pozve on mě.  5) nejsme pravicová
stran, jsme strana občanská. S komunisty nehodlám
spolupracovat proto, že miliony českých občanů okradli o jejich
majetek, desetitisíce zavřeli do kriminálu a neštítili se poslat na
šibenici největší české hrdiny druhé světové války jako byli
Heliodor Píka či Karel Kutlvašr. Zkus si nastudovat jejich životní
příběh, pokud už se chceš nazývat vlastencem. Nebo si stejně
jako Petr Pavel myslíš, že se tyhle hříchy dají odpracovat?
Suma sumárum jsi neuvedl žádná fakta, ale pouhé snadno
prokazatelné a vyvratitelné lži. Ukázal jsi, že ti jde víc o tvoje
proruské postoje, než o naši zemi. Přiřadil jsi se k rozvracečům,
kteří nahrávají setrvání této vlády. Neboť jak dobře všichni vědí -
tím, že jdou na demonstraci, nevolí PRO do vlády, nýbrž žádají
demisi vlády Petra Fialy. Tak nizke a podle jednani bych od tebe
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necekal. P.S. My nabízíme cestu Viktora Orbána, ty jen plané
řeči o nerealizovatelných nesmyslech. Lidé si jistě budou umět
vybrat.

50

To se mi líbí

Odpovědět

24 min
Upraveno

Je vybraná možnost zobrazení podle relevance, takže některé
odpovědi můžou být vyfiltrované.

Autor
Raptor-TV.cz

Jindřich Rajchl

díky za potvrzení toho co jsem napsal

2

To se mi líbí

Odpovědět

2 min
Zobrazit 2 další odpovědi

 

Odpovězte Jindřich Rajchl...

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=3638490999721011&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=3638490999721011&reply_comment_id=202643349484339&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
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Zuzana Loukotová

No vida, a já myslela, že jste nezávislé médium. V některých
bodech je dost mystifikace, jiné jsou dost lživé. O SPD všichni
víme, že je to řízená opozice, a normální člověk by se něčím
takovým fakt nechtěl spojovat. Většina Rajchlových
podporovatelů j…
Zobrazit víc

5

To se mi líbí

Odpovědět

1 hod

Zuzana Loukotová

To je jak přes kopírák, stejná špína jak z vládních kruhů.

2

To se mi líbí

Odpovědět

1 hod

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=569626191897309&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=6540179006048778&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
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Roman Buchner

To jsem zvědav co mistr
Žarko Jovanovič

a jemu podobní na odpověď Rajchla odpoví ? Bude omluva?
Nebo zaleze jak zbabělec a vlastizrádný skunk?!!!

To se mi líbí

Odpovědět

3 min
Upraveno

Je vybraná možnost zobrazení podle relevance, takže některé
odpovědi můžou být vyfiltrované.

Pepíček Pepa

Karel Říha

doporučuji 3 věci.
1. Vyměnit prášky 
2. Změnit doktora 
3…
Zobrazit víc

To se mi líbí

Odpovědět

3 hod
15 odpovědí

Zobrazit 1 další odpověď

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=1223249101698596&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=1789901328110447&reply_comment_id=812233340386045&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
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Jan Molnár

Svět je bohužel plný rozesiračů.  Ale doufám, že i přes tento
Váš názor, bude opět Honza v sobotu točit dění na Václaváku.

To se mi líbí

Odpovědět

7 min

František Dvořák

Všichni 16.9. Na Václaváku ať šestikolka vidí, že je nechceme
že už jich máme dost, jen nám lžou a podvádí nás a naši zem
táhnou ke dnu, to nedopustíme. Pán Rajchl je super člověk a
věříme mu.

To se mi líbí

Odpovědět

1 hod

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=24030174733263282&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=1005997103779143&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
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Přední fanoušek
Monika Čápová

Jo to se tak dělá, získat si přízeň a důvěru a pak lidi štvát proti
sobě. Jasně už nemohu mlčet. Co mi to nedovoluje? Že by
svědomí . Musím to napsat opatrně, aby si snad někdo
nemyslel. Profesionalita médii, se vyznačuje tím, že se
distancují od vlas…
Zobrazit víc

To se mi líbí

Odpovědět

4 hod
15 odpovědí

Petr Nečásek

No přesně. Navíc Rajchl vystupuje proti řešení situace změnou
systému, je to konformní mainstream podobně jako Babiš.

To se mi líbí

Odpovědět

18 min

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=650643010378336&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=1405667459979261&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
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Lenka Zimová - dvojka

Pane Žarko, na jaře jste mě po Vrábelově demonstraci
zablokoval.

Myslela jsem, že jste PRO rajchla.

Jsem ráda, že nejste. 

To se mi líbí

Odpovědět

48 min
Upraveno

Autor
Raptor-TV.cz

Lenka Zimová - dvojka opravdu nejde o to, pro koho jsem
nebo nejsem, uvádím jen naprostá holá, ryzí fakta, ať se
každý zařídí

To se mi líbí

Odpovědět

25 min
Upraveno

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=206542285760979&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=206542285760979&reply_comment_id=1227121717962656&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
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Eva Ježová

Myslela jsem, že jde o ukázku naší jednoty protisíly a teprve pak
o výběr do voleb...

To se mi líbí

Odpovědět

52 min

Ivana Prokopová

To se mi líbí

Odpovědět

4 hod

Je vybraná možnost Nejrelevantnější a některé komentáře se možná
kvůli tomu vyfiltrovaly.

 
 

https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=881191616695733&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R
https://www.v6.facebook.com/RaptorTV.cz/posts/pfbid02FRSTZHr7KaHrYfVYDXQAf36xgkqhUisdp3TT4UkKXXhrhsnXbFBBYBG63zTqSEuwl?comment_id=6864864720198451&__cft__[0]=AZV7ZcZJwMnfoElmvi3m7uRv78Ft6zwrwS7WQ0VqynLncGMJ-Ri3p6OceWoHMGtNt-rSwUmTuu8XAwEjLcVIY1CnVVjXaBe5eam3aR-cZ7cL1OwKOPWVkvJwSYuMUiF8l08UQqw-FEd536ACebinqIGt&__tn__=R]-R

